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PPrroottookkóółł    zz  KKoommiissjjii  SSkkaarrgg  ,,  WWnniioosskkóóww  ii  PPeettyyccjjii     

zz  ddnniiaa    55  mmaajjaa    22002222  rr..   

  

• Prowadzący obrady: Przewodniczący Komisji Jarosław Deleska 

• Porządek Komisji zgodny z planem pracy: 

1. Rozpatrywanie Skarg, Wnioków i Petycji  

Skarga Mieszkańca Pana Kazimierza W.  Nr DU- RM. 1510.4.2022  

Złożona przez : Pana Kazimierza W. 

Czas trwania posiedzenia  od 14.30- 14.54 

• Obecni na posiedzeniu :  

Członkowie komisji  3 z 4  Nieobecni: Patrycja Juszczyk  

Mecenas Tomasz Wójkowski  

Skarżący Kazimierz W.  

Ustalenia i rozstrzygnięcia:  

Przewodniczący Komisji Jarosław Deleska – dzień dobry witam Państwa na kolejnym 

posiedzeniu Komisji Skarg Wniosków i Petycji, zgodnie z listą  obecności stwierdzam 

prawomocność dzisiejszego posiedzenia. Na dzisiejszym posiedzeniu komisji  rozpatrzymy  

skargę Pana Kazimierza W. Skarga  składa się z 3 punktów, w pierwszym punkcie Pan skarżący 

składa skargę na przewlekłość postępowania po rozpatrzeniu skargi z dnia 10 stycznia br. 

Zapewne Pan skarżący otrzymał pismo z dnia 28 kwietnia br., że ta część skargi została 

przekazana według właściwości do Wojewody Śląskiego. Czy Pan skarżący otrzymał to pismo?     

Skarżący- Pan Kazimierz W. – tak.  

Przewodniczący Komisji Jarosław Deleska – w związku z tym uważam, że tą część skargi mamy 

załatwioną. Przechodzimy do kolejnej części skargi dotyczącej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Skarżący wniósł skargę na rażącą działalność tej komisji. W związku z powyższym mam pytanie 

do skarżącego, czy chciałby Pan jeszcze coś dodać do tej części skargi ?  

Skarżący – Pan Kazimierz W. – chciałbym poprosić Pana Przewodniczącego o pewną zmianę 

kolejności dzisiejszego posiedzenia. Ponieważ po kolejnej komisji zostałem załatwiony 

negatywnie i tymi Uchwałami, gdzie były zawarte bardzo moim zdaniem nieprawdziwe sytuacje 

mam pytanie, obiecaliście tu Państwo, tu razem z Panem Przewodniczącym roztoczyliście wizję 

, że Burmistrz się zajął  tą sprawą ku mojemu zadowoleniu to powinno być przyjęte z tą firmą 
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Cybergrota . Czy Burmistrz wezwał Cybergrota do wyjaśnień na temat samowolki , podobno na 

drodze, czy nie? 24 marca br. Burmistrz to obiecał.  

Przewodniczący Jarosław Deleska – odpowiadając Panu na to pytanie pragnę Panu przekazać, 

że dzisiejsze posiedzenie komisji dotyczy treści konkretnej skargi.  

Skarżący - Pan Kazimierz W. – elementem skargi była ta samowolka.  

Przewodniczący Komisji Jarosław Deleska – w kwestii formalnej, bardzo bym prosił wszystkie 

osoby uczestniczące w dzisiejszym posiedzeniu komisji, aby nie przerywały wystąpień innych 

osób. Nie wiem czy Pan zauważył, jak Pan przed chwilą się wypowiadał nikt z obecnych tutaj 

osób Panu nie przerywał. Proszę również nie przerywać innym osobom. Kontynuując, dzisiejsze 

posiedzenie dotyczy treści konkretnej skargi, którą Pan złożył 2 marca br.  

Skarżący – Pan Kazimierz W. – dla mnie głównym tematem była sprawa niszczenia drogi. 

Państwo roztoczyliście mi wspaniałą wizję, że Burmistrz się zajmuje tą sprawą , proszę bardzo  

o informację jak Burmistrz zajął się tą sprawą. Główna treść mojej skargi to było niszczenie 

drogi i wezwanie Burmistrza we wrześniu ubiegłego roku jako wezwanie przedsądowe do 

usunięcia zniszczeń drogi i doprowadzenia do stanu używalności. Plus ten wypadek na drodze, 

który miał miejsce to wszystko razem. Co Burmistrz zrobił od 24 marca ? Główna treść to 

niszczenie drogi, a to czy Pani Radna Juszczyk czy Pan Przewodniczący zrobił coś nie tak 

zostawmy to na koniec. Główna treść sprawy to jest niszczenie drogi Asnyka.  

Przewodniczący Komisji Jarosław Deleska – już Panu wytłumaczę; na Sesji, która odbyła się 27 

kwietnia br. Radni Rady Miejskiej skierowali do Komisji Skarg Wniosków i Petycji skargę Pana  

o konkretnej treści , skargę dotycząca przewlekłości postępowania, niewłaściwego prowadzenia 

posiedzenia komisji , gdzie Pan stwierdził, że komisja jest fikcją służącą wyłącznie obronie 

Burmistrza przed skargami, czyli na nieprawidłowe działanie komisji. Skarży się Pan również na 

Przewodniczącego Komisji ponieważ według Pana subiektywnej oceny jest arogancki i neguje 

statutowe obowiązki. I jeszcze raz Panu powtórzę, będziemy się zajmować dzisiaj tą skargą. 

Proszę nie odnosić się do poprzedniej skargi dotyczącej przewlekłości postępowania 

Burmistrza.  

Skarżący – Pan Kazimierz W . – Pan nie uwzględnia moich wniosków, merytorycznie 

uzasadniam co do wagi poszczególnych tematów mojej skargi. Ja zrezygnuje tutaj z dalszego 

uczestnictwa  i poproszę Pana o doręczenie stenogramu bądź protokołu z posiedzenia Komisji. 

Nie mam aparatu, mam utrudnioną sytuację . Chciałem uwzględnić tylko sytuację  taką , że jest 
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to dziwna sprawa przebierania w sprawach np. na poprzednim posiedzeniu Komisji te dwa 

tematy, które dzisiaj Pan chce tu omówić nie zostały włączone, dlaczego? Bo Przewodnicząca 

Rady tak postanowiła i Rada Miejska , czy tam jest sito i cedzi się skargi , które się nadają i które 

się nie nadają , tą damy dzisiaj , a może następnej już nie będzie, albo damy za miesiąc bądź za 

dwa miesiące. Tak tutaj proszę Państwa działa ten kadłubowy system skarg. Nie będę 

uczestniczył w tej farsie proszę o stenogram z tego. Na koniec poproszę Pana Przewodniczącego  

o doręczenie tego i dołączenie do akt mojego owocu działalności bo Burmistrz tutaj arogancko  

i bezczynnie działa od września. Ja się postarałem na miarę moich skromnych możliwości 

załatwić opiekę nad tą drogą Asnyka. Byłem tam osobiście, wysłałem maila, członek zarządu 

oświadczył mi, że zezwolenie na wejście na teren mieli , Burmistrz twierdzi , że nie mieli , że to 

była samowolka, niech to rozstrzygną jakieś inne organy. Miałem obietnicę Pana Łobędzia   

4 kwietnia, że droga Asnyka zostanie doprowadzona do stanu używalności . Częściowo proszę 

Państwa tak się stało w wyniku mojej interwencji , nie Burmistrza od września ubiegłego roku. 

Został usunięty zwój kabli przed moją posesją i bez przeszkód mogę wyjeżdżać. To jest moja 

zasługa. Drugie zwoje kabli też zostały usunięte koło posesji mojego syna. Nadal pozostały 

dziury, nadal teren został nie utwardzony, nadal moja skarga jest aktualna od stycznia bieżącego 

roku. Proszę o dołączenie tego pisma jako dowód bezczynności i arogancji Burmistrza. Ja 

musiałem tego dopilnować i załatwić. Była uchwała i posiedzenie Rady Miejskiej.  

Przewodniczący Komisji Jarosław Deleska – bardzo proszę to pismo złożyć przez biuro 

podawcze.  

Skarżący – Pan Kazimierz W. – więcej nie mam nic do dodania szkoda mojego czasu. Na koniec 

jeszcze ta sprawa Pani Juszczyk, która drugi raz jest nieobecna 3200 dostała teraz diety , druga 

nieobecność, to jest bardzo zastanawiające, widocznie bała się spotkać oko w oko ze mną.  

W najbliższym czasie złożę wniosek, żeby wymienić skład tej komisji na miejsce Pani Juszczyk 

kogoś innego. Żadnych kwalifikacji ta Pani nie ma , aby taką funkcję tutaj pełnić.  

Przewodniczący Komisji Jarosław Deleska – mam rozumieć, ze Pan opuszcza posiedzenie 

Komisji?  

(brak odpowiedzi)  

Skarżący – Pan Kazimierz W. – ja i tak nie słyszę co Pan mówi.  

Przewodniczący Komisji Jarosław Deleska – w związku z tym dziękuję Panu. Pan skarżący 

podjął decyzję o opuszczeniu posiedzenia komisji ze względu na brak aparatu słuchowego, który 
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uniemożliwia mu dalsze uczestniczenie w posiedzeniu Komisji Skarg Wniosków i Petycji. 

Wracając do treści skargi, do punktu drugiego skargi , Pan skarżący skarżył się na działanie 

komisji pisząc o komisji, że jest fikcją służącą wyłącznie obronie Burmistrza przed skargami na 

jego urząd. Ja osobiście  się z tym nie zgadzam. Wszystkie skargi są rozpatrywane z sumieniem 

każdego z członków komisji, stanowimy jedną całość . Komisja działa bezstronnie opierając się 

na dostępnych dokumentach. W związku z tym, iż byłoby niezręcznie, aby komisja  

rozpatrywała skargę na nią samą, proponuje ustosunkować się do tej skargi poprzez podjęcie 

uchwały (odczytanie treści uchwały)  

Uchwała  Komisji Skarg Wniosków i Petycji  

 z dnia 5 maja 2022 r. 

Treść Uchwały  
w sprawie skargi Pana K. W.  na działalność Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej  
w Czeladzi 
 
Na podstawie § 39 ust. 4 Statutu Miasta Czeladź Komisja Skarg Wniosków i Petycji uchwala, co 
następuje:  

§ 1 
W związku z faktem, że pkt 2 skargi Pana K. W.  z dnia 3 marca 2022 r. dotyczy działalności Komisji 
Skarg Wniosków i Petycji, Komisja postanawia pozostawić sprawę skargi w tej części do 
rozpatrzenia Radzie Miejskiej w Czeladzi bez przedstawienia swego stanowiska.    

§ 2 
Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Komisji Skarg Wniosków i Petycji.  

§ 3 
Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.  

UZASADNIENIE 
 

Skarga w części dotyczy działalności Komisji, a tym samym, zasadnym jest odstąpienie Komisji od 
oceny skargi złożonej przez Pana K. W. celem zapewnienia obiektywności rozstrzygnięcia. 
 
Przewodniczący Komisji Jarosław Deleska – przejdziemy do przegłosowania tej treści uchwały  

Wyniki głosowania: 

głosów „za” 3 

głosów „przeciw”   0 

głosów „wstrzymujących się” 0  

ilość członków w komisji 4  

ilość członków komisji obecnych w czasie głosowania 3  



DU-RM.0012.33.2021 
 

5/6 

Uchwała Komisji została podjęta.  

Przewodniczący Komisji Jarosław Deleska – przechodząc do kolejnego punktu skargi dotyczącej 

mojej osoby, stwierdzam, że w trakcie mojego przewodniczenia komisji starałem się być 

obiektywny . Pan skarżący wyraża taką opinię , że jestem arogancki, ale to jest jego subiektywna 

ocena. Staram się, aby komisje przebiegały sprawnie i były prowadzone na temat. W związku z tym, 

iż skarga dotyczy mojej osoby bardzo proszę Pana Mecenasa, aby przedstawił aspekt tego punktu 

skargi.  

Mecenas Tomasz Wójkowski – skarga w tym punkcie dotyczy osoby Pana Przewodniczącego jako 

Radnego Rady Miejskiej oraz Przewodniczącego Komisji Skarg Wniosków i Petycji. Obowiązujące 

przepisy nie przewidują możliwości wniesienia skargi na radnego w związku z okolicznościami 

wykonywania mandatu jak również nie wskazują konsekwentnie organu, który tą skargę miałby 

rozpatrywać. Komisja i Rada Miejska nie mają żadnych uprawnień, aby tą skargą się zająć, ona jest 

bezprzedmiotowa , tym samy w mojej ocenie należy ją  pozostawić bez rozpatrzenia i taka też jest 

propozycja rozstrzygnięcia .  

Przewodniczący Komisji Jarosław Deleska – dziękuję bardzo, czy ktoś z Państwa ma jakieś pytania? 

nie widzę. Przejdziemy do przegłosowania projektu uchwały (odczytanie projektu uchwały)   

UCHWAŁA NR .................... 
RADY MIEJSKIEJ W CZELADZI 

z dnia .................... 2022 r. 

w sprawie skargi na zachowanie Przewodniczącego Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o  samorządzie gminnym (tj. Dz. U  
z 2022 r. poz. 559 ze zmianami) w związku z art. 240 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 kodeks postępowania 
administracyjnego (tj. Dz.U. z 2021 r., poz. 735 ze zmianami)  

Rada Miejska w Czeladzi uchwala co następuje:  

§ 1. Po zbadaniu skargi Pana K.W. opatrzonej z dnia 3 marca 2022 r. dotyczącej zachowania Radnego 
Rady Miejskiej w Czeladzi Pana Jarosława Deleska – uznaje się, że jej rozpatrzenia nie należy do 
właściwości Rady Miejskiej w Czeladzi.  

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącej Rady Miejskiej w Czeladzi. 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 
UZASADNIENIE 
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 Z treści skargi wynika, że została ona złożona na zachowanie radnego Rady Miejskiej w Czeladzi,  

a jednocześnie Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Zarówno przepisy ustawy  

o samorządzie gminnym, jak i kodeksu postępowania administracyjnego nie regulują tryby składania  

i rozpatrywania skarg na radego, jak również nie wskazują jaki organ miałby taką skargę rozpatrywać.  

W konsekwencji rada gminy nie posiada kompetencji do rozpatrzenia przedmiotowej skargi. Brak również 

możliwości przekazania jej innemu organowi. 

Wyniki głosowania: 

głosów „za” 3 

głosów „przeciw”   0 

głosów „wstrzymujących się” 0  

ilość członków w komisji 4  

ilość członków komisji obecnych w czasie głosowania 3  

Pozytywna opinia komisji  

Przewodniczący Komisji Jarosław Deleska – czy, ktoś z Państwa ma pytania w sprawach różnych, 

nie widzę, zamykam posiedzenie Komisji Skarg Wniosków i Petycji   

 

 
Przewodniczący Komisji  Skarg, Wniosków  

                             i Petycji 
       
                      Jarosław Deleska  
 

 

 

 

 

 
W załączeniu: 
Lista Obecności  
Protokół napisano dnia  …………  
Protokolant: Joanna Kwarciana 
Protokół umieszczono w BIP …………… 
 


